
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (21) 
 
Kommunfullmäktige 2017-02-06  
 

Justerandes sign  Utdragsbestyrkande 
   
 
  

 

Plats och tid Tingssalen,  måndagen den 6 februari 2017 kl 18.30-21.30. Ajournering 
mellan kl 20.00-20.15. 

 
Beslutande Se bilaga 
 
 
Övriga deltagande  Anders Johansson, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, kommunsekreterare 
 Bengt Bobeck, skolchef, § 4 
 Roger Petersson, rektor, § 4 
 Thomas Hall, rektor, § 4 
 Åsa Norrsén, rektor, § 4 
 Christina Henriksson, rektor, § 4 
 Josefin Danielsson, rektor, § 4 
 Charlotte Lindgren, kurator, § 4 
 Martin Nilsson, budgetekonom, § 4-6 
 
Utses att justera Solweig Ekh (S) och Jens Gustafsson (C)     
 
Tid och plats för justering Måndagen den 13 februari 2017 kl 16.00      
 
Underskrifter Sekreterare  .............................................................................. Paragrafer 1 - 14  

Agneta Rodriguez 
 

  
 Ordförande  ............................................................................... 
  Anders Ek 
 
  
 Justerande    ...................................................................................................................................................................... 
  Solweig Ekh  Jens Gustafsson 

________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige 
 

Sammanträdesdatum  2017-02-06  
 
 

Datum för anslags uppsättande  2017-02-14 Datum för anslags nedtagande 2017-03-08 
 
 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
 
Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 
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KF § 1     DNR: KU.2017.3  
 
 
 
Godkännande av dagordning   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkännes. 
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KF § 2     DNR: KU.2017.4  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort   
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella 
anslagstavla, annonsering på kommunens hemsida samt genom publicering 
av kallelse på politikerwebben på kommunens hemsida. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 3     DNR: KU.2016.6  
 
 
 
Allmänhetens frågestund   
Jan Svensson, Drageryd, hänvisade vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2016-12-02 till en lantmäteriförrättning från 1975 gällande den enskilda 
vägen Hanåsa - Blankan och frågade kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) om den fortfarande gäller och om 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige kommer att behandla skrivelsen 
från Hanåsa-Blankans vägsamfällighet angående asfaltsbeläggning på 
vägen.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
30% av den totala asfaltskostnaden som beräknats av Trafikverket finns 
med i kommunens budget. Kostnaden är budgeterad på tre år i enlighet med 
Trafikverkets planer. Vägen kommer att bli fullfinansierad. Används det 
material som Jan Svensson föreslår blir kostnaden 800 000 kronor dyrare.  
 
Lantmäteriförrättningen från 1975 gäller och den anger inte vilket material 
eller vilket tidsintervall som ska gälla vid underhåll av vägen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande informerar om att en träff har hållits med 
kommunen och några av markägarna utmed den aktuella vägen. De 
kommunala allmänna intressena och de boendes önskningar diskuterades. 
En ny styrelse har bildats och det är upp till den att se till så att de 
gemensamma intressena tillgodoses. 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2016-12-02 - KF § 155  
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KF § 4     DNR: KU.2015.28  
 
 
 
Tema skola    
Skolchef, rektorer och kurator redovisar nuläge, utmaningar och 
utvecklingsmöjligheter för skolan. Några punkter som berörs är: 

• Betygssnittet visar en liten ökning mot förra året, men är något lägre 
än rikssnittet 

• 81% var behöriga att söka till gymnasieskolan 
• Fröviskolans låg- och mellanstadium har många tvåparallella 

klasser 
• Fritidshem håller på att färdigställas i före detta KO/EKs lokaler 
• Fröviskolans åk 6 har all sin undervisning i högstadielokalerna 
• Ett antal lärare går utbildning på Linnéuniversitetet med fokus på 

integration och nyanländas lärande 
• Ingen modersmålsundervisning erbjuds då det inte gått att rekrytera 

behöriga modersmålslärare 
• Svets- och svenskautbildningen går bra och är en stolthet för HUC 

(Högsby Utbildningscenter) 
• Ökat intresset för vård- och omsorgsprogrammet 
• Finns 10 grupper som läser SFI och drygt 100 står på kö till SFI-

undervisning 
• Mottagningsenheten har vuxit från 5 till 13 anställda på en termin 

 
Utmaningar 

• Utveckla undervisningen i sammanslagna klasser i ytterskolorna,  
• Rekrytera behöriga lärare,  
• Ha 25-30 elever i samma klass där stor del inte har svenska som 

modersmål 
• Hitta nya lämpliga lokaler för SFI-undervisning och annan egen 

verksamhet 
• Hänga med i IT-utvecklingen 
• Utökat samarbete med näringslivet 
• Rekrytera specialpedagog 
• Få elever på gymnasiet att sluta röka 
• Utredning av vaccinationsbehovet för elever från andra länder 

 
Tid för frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen. 
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KF § 4     DNR: KU.2015.28  
 
 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras 15 minuter, mellan kl 20.00-20.15. 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen
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KF § 5     DNR: KU.2017.21  
 
 
 
Ekonomisk omvärldsanalys inför budget 2018 och verksamhetsplan 
2019-2020   
Budgetekonomen redovisar bland annat: 

• Befolkningsutveckling 2013-2016  
• Skattekraften i kommunen 2006-2016 
• Skattesatsen i kommunen, 21,71 kr 2006-2016  
• Statsbidrag och utjämning 2006-2015 
• Nettokostnader av skatteintäkter och statsbidrag 2006-2015 
• Soliditeten 2015 uppgår till 24,3% 
• Långfristiga skulder, kr/invånare 45,4 tkr 2015 
• Resultat, kr/invånare 2006-2015 
• Sjukfrånvaron 2006-2015, har ökat till ca 9,1 % 2015 
• SKL:s ekonomiska förutsättningar 2017-2019 

 
Tillfälle till frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Budgetekonom  
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KF § 6     DNR: KU.2016.206  
 
 
 
Fastighetsinvesteringar 2017 - för kännedom   
Kommunchefen redovisar förslag till fastighetsinvesteringar 2017. 
 
Tak Frövi 3000 

Ruda skola 
Sporthall, ventilation, våtutrymmen, 
tillgänglighet, tak slöjdsalar, WC Fritids 1000 

Fågelfors skola 
Sporthall ventilation, våtutrymmen, 
tillgänglighet 500 
Matsal Frövi > 150 personer 2000 
 
Omstruktureringar   
Städverksamheten 400 
Sjuksköterskor 700 
Fritidsgård projektering 250 
Kommunhuset 100 år 150 
 
Totalt  8000 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Förslag till fastighetsinvesteringar 2017 godkännes. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Förslag till fastighetsinvesteringar 2017 godkännes. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen godkännes. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2016-12-06 - KS § 190 
Förslag fastighetsinvesteringar 2017 KS 2016-12-06.xls 
KS reviderade beslutade KF investeringsbudget 2016-2019.pdf  
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi 
ÖSK
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KF § 7     DNR: UU.2016.46  
 
 
 
Revidering skolskjutsreglemente   
Högsby kommuns skolskjutsreglemente skall enligt av kommunfullmäktige 
fattat beslut revideras minst en gång per mandatperiod. Revidering har inte 
skett denna mandatperiod.  
 
Skolskjutsreglementet ger riktlinjerna som skolskjutsansvarig tjänsteman 
följer i sitt beslutsfattande gällande skolskjuts.  
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utskottet föreslår kommunfullmäktige att fastställa uppdaterat och justerat 
reglemente. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Reviderat skolskjutsreglemente fastställs. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunfullmäktiges sammanträde 
Heléne Danielsson (KD) påpekar att en del skolskjutsresor är stökiga och 
oroliga. Danielsson, med instämmande av Tommy Palmgren (V) anser att 
något behöver göras åt problemet, så att resorna blir säkra och lugna för 
elever och chaufförer.  
 
Leif Gustavsson (SD) säger att frågan kommer lyftas i utbildningsutskottet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Reviderat skolskjutsreglemente fastställs. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2016-12-06 - KS § 197 
Utkast Skolskjutsreglemente.pdf  
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
Skolkontoret
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KF § 8     DNR: KU.2015.22  
 
 
 
Biblioteksplan   
Biblioteksplanen ska uppdateras varje mandatperiod. 
Bibliotekschefen har tagit fram ett förslag på biblioteksplan för Högsby 
kommun. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet ställer sig bakom föreslagen biblioteksplan och 
rekommenderar att den antas av kommunfullmäktige. UU anser att 
föreslagen plan är både ambitiös och bra. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Biblioteksplanen antas. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2016-12-06 - KS § 198 
Förslag Biblioteksplan 2016-2019 - Högsby kommun.docx 
Biblioteksplan Högsby kommun.doc  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kultur- och fritidschefen 
Bibliotekschef 
Skolchef 
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KF § 9     DNR: KU.2016.118  
 
 
 
Motion om ett trevligare Högsby kommun   
Ett medborgarförslag från samhällsföreningen i Ruda har inkommit,  
2016-04-13, om en utökning av dagens bidrag för sommarblommor. 
Samhällsföreningen påpekar att bidraget varit detsamma i minst sex år utan 
att räknas upp. De anser att bidraget inte räcker till då kostnaderna för 
inköp av blommor har ökat. Gata/park har lämnat ett förslag till 
kommunledningsutskottet (KLU) om att uppdra till förbundsdirektion att ta 
fram ett förslag på hur dagens regelverk för bidrag till sommarblommor kan 
se ut i framtiden. KLU beslutade enligt detta förslag, KU § 53,  
2016-06-07 och ansåg då även att medborgarförslaget var besvarat. 
 
Utöver medborgarförslaget har en motion från Socialdemokraterna 
inkommit 2016-05-02, där man önskar att: 
- Högsby kommun tillsammans med samhällsföreningarna inventerar 

behovet av utsmyckning och eventuella förbättringar på kommunala 
fastigheter i respektive by. 

- Högsby kommun och dess bolag föregår med gott exempel med 
utsmyckning och fastighetsskötsel. 

- Högsby kommun inleder en dialog med näringsidkare i kommunen om 
utsmyckning och skötsel. 

 
Motionen hänvisar till de extra medel om 170 tkr som avsattes för 
utsmyckning blommor i gata/parks budget för 2016 och framåt.  
 
KLU beslutade, § 51 2016-06-07, att motionen och tidigare nämnda 
medborgarförslag är samstämmiga och att ÖSK därför ska samordna 
motionen med uppdraget gällande medborgarförslaget.  

Gata/parks förslag till svar på motion och medborgarförslag 

Gata/park äskade till 2016 års budget 20 tkr extra för blomsterutsmyck- 
ningar i Högsby tätort. Budgeten låg tidigare på 20 tkr. De äskade medlen 
plus 150 tkr avsattes. De 150 tkr som avsattes kom som ett förslag från 
politiken i Högsby och var märkta för utsmyckning Högsby kommun. Det 
innebär att det i 2016 års budget och framåt finns 190 tkr avsatta för 
utsmyckning blommor. 
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KF § 9     DNR: KU.2016.118  
 
 
 
Utfallet gällande gata/parks kostnader för utsmyckning av blommor i 
Högsby tätort, som utförs i egen regi samt ytterorterna som sker i form av 
bidrag, med dagens regelverk, till samhällsföreningarna kommer uppgå till 
ca 231,5 tkr under 2016. Av dessa 231,5 tkr belastar 60,5 tkr kontot för 
utsmyckning blommor och 171 tkr kontot för park. 60,5 tkr är 
materialkostnader och bidrag medan 171 tkr är personalkostnader.  
Kontentan av att personella resurser används från parkkontot på blommorna 
är att övrig parkskötsel på kommunens allmänna ytor blir lidande. Det kan 
vara en förklaring till varför det i motionen beskrivs som att en del ytor i 
kommunen ser ovårdade ut.  
 
Genom åren har anslagen för inköp av blommor ökat för Högsby tätort 
medan bidragen för ytterorterna inte har ökat något precis som beskrivs i 
medborgarförslaget. Den nivån som anslaget ligger på för inköp till Högsby 
tätort är på en rimlig nivå men kräver också mer resurser i form av personal 
som planterar, vattnar och sköter om växterna.  
 
Det som i motionen önskas gällande att medlen ska användas till att 
förbättra fastighetsskötseln på kommunens fastigheter som till exempel 
staket och annat planerat underhåll på det yttre finns det också behov av då 
det i budget endast finns 613,1 tkr avsatta att fördela på samtliga 
kommunala fastigheter. Utfallet på denna verksamhet 2015 var att budgeten 
överskreds med drygt 200 tkr. Medlen används i första hand till 
gräsklippning, snöröjning och akut underhåll på det yttre. Detta innebär 
alltså att om de extra 150 tkr ska användas till detta så kommer det i 
praktiken endast innebära att de används till att täcka upp delar av 
underskottet istället för att göra någon större visuell skillnad på de 
kommunala fastigheterna.  
 
Önskar man att det ska ske bör man istället i investeringsbudgeten avsätta 
någon/några miljoner årligen i ett par år för den typen av åtgärder och 
sedan utöka drift- och personalbudgeten så att de nya staketen, grindarna, 
etc. kan skötas så att inget nytt eftersatt underhåll uppstår. Det bör också 
ske i nära samråd med verksamheterna så att miljöerna blir anpassade enligt 
deras önskemål och behov. 150 tkr räcker ungefär till staket runt en större 
eller två väldigt små förskolegårdar.  
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Förslag 2017 
Gata/park har tagit fram följande förslag för kommande års hantering av 
blommor, bidrag och parksskötsel, med de utökade anslagen, som 
avdelningen bedömer kan generera en positivare förändring på det visuella 
intrycket i kommunens orter/byar: 
 
 

1. Budgeten för utsmyckning blommor utökas 2017 från 190 tkr till 290 tkr 
genom att 100 tkr flyttas från parkkontot.  
 
Förutsättning: Förbundsdirektionens äskande om extra anslag till 
personalbudgeten för säsongsanställda genomförs. 338 tkr äskades för 
detta. 
 
Effekt: Personalstyrkan kan lägga tid på parksskötsel för att öka det 
allmänna intrycket på kommunala grönområden samt lägga den arbetsinsats 
som krävs för att hantera det utökade anslaget för inköp av blommor. 
 

2. Av ovanstående budget avsätts ca 55 tkr för föreningar i respektive ort, där 
kommunen är huvudman för grönområden och gator. Beloppet är baserat på 
invånarantalen i respektive ort i förhållande till hur mycket medel som 
används i Högsby tätort. Samtliga föreningar (inte bara 
samhällsföreningarna) i varje ort får information om att bidraget utökats 
eller minskats för att istället vara baserat på invånarantalet och de 
föreningar som är intresserade får inkomma med en gemensam ansökan om 
att erhålla bidraget. Bidraget ska användas till blommor och blomjord för 
att smycka ortens allmänna ytor.  
 
Placering ska ske i samråd med gata/park för att säkerställa en säker och 
rättvis placering. Om bidragen inte utnyttjas används de till mindre 
underhållsåtgärder i respektive ort på de allmänna ytorna i första hand och 
till Högsby tätort i andra hand.  
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Fördelning per ort: 
Högsby   45 000 kr 
Berga   17 000 kr (2 500 kr tidigare) 
Fagerhult   5 100 kr (2 500 kr tidigare) 
Fågelfors    9 000 kr (2 500 kr tidigare) 
Grönskåra   2 000 kr (2 500 kr tidigare) 
Långemåla  3 600 kr (2 500 kr tidigare) 
Ruda   16 000 kr  (2 500 kr tidigare) 
Björkshult   1 600 kr  (2 500 kr tidigare) 
Allgunnen   1 000 kr (ej fått bidrag tidigare) 
 
Värlebo och Hornsö var med i tidigare bidragsbeslutet men där är inte 
kommunen huvudman för några grönområden eller gator varför de föreslås 
utgå. Drageryd är en annan by som har fler invånare än vissa av orterna 
ovan men där det saknas kommunalt huvudmannaskap och de har heller 
inte tidigare haft något bidrag.  
 
Förutsättning: Inga speciella. 
 
Effekt: En rättvisare och effektivare fördelning av anslagen för 
utsmyckning mellan kommunens orter.  
 

3. Ytterligare 10 tkr avsätts i den budgeten för gata/park-avdelningen att efter 
önskemål från föreningarna köpa in nya krukor/urnor när de befintliga 
behöver bytas ut. Det för att säkerställa att föreningarna inte något år ska 
behöva ha färre blomsterutsmyckningar på grund av en hög inköpskostnad 
av krukor/urnor.  
 
Förutsättning: Inga speciella. 
 
Effekt: Föreningarna kan fokusera på de roliga inköpen. 
 
Förslag 2016 
Då ovanstående förslag inte kan införas förrän 2017 för att föreningarna ska 
kunna hinna göra något effektfullt för sina bidrag, innebär det att de 
anslagna medlen 2016 inte kommer förbrukas.  
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KF § 9     DNR: KU.2016.118  
 
 
Gata/park föreslår därför att kvarvarande medel, som enligt prognos, 
uppgår till 129,5 tkr får användas till att köpa in lekutrustning på de sämsta 
lekplatserna i ytterområdena. Efter vårens besiktningar har tyvärr många 
lekplatser runt kommunen fått färre lekredskap då de har varit tvungna att 
kasseras för att budgeten på 20 tkr inte räcker till att köpa in några nya 
lekredskap.  
 
Från 2017 finns det dock 500 tkr i budget för detta vilket gata/park planerar 
att använda på någon av de allmänna lekplatserna i Högsby tätort. 2018 och 
framåt finns det sedan 1 000 tkr för lekutrustning vilket innebär att 
gata/park kan åtgärda 1-2 lekplatser i ytterorterna varje år. 
 
Förbundsdirektionen beslutade 2016-09-26 att prognostiserat överskott på 
129,5 tkr för utsmyckning blommor 2016 får användas till att köpa in  
lekredskap till lekplatserna på ytterorterna. 
 
Förbundsdirektionen beslutar vidare:  
Genom extra anslag och tidigare beslut avseende Högsby tätort finns 100 
tkr att fördela för utsmyckning blommor. Varje tätort där kommunen är 
huvudman för gatu- eller parkmark, kan beviljas 2500 kronor per år. 
Återstoden fördelas efter antal invånare. Bidraget ska beräknas varje år 
efter uppdaterat invånarantal. 
 
Förbundsdirektionen beslutar vidare att 100 tkr omfördelas inom gata/parks 
budget för park till utsmyckning blommor, under förutsättning att de äskade 
medlen för säsongsanställda erhålls.   
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Kommunfullmäktige godkänner Förbundsdirektionen för Östra Smålands 
Kommunalteknikförbunds beslut och ställer sig bakom detsamma. 
 
Motionen är därmed besvarad.   
 
Beslutsunderlag 
Motion S 
Beslut FD 2016-09-26Svar på med.docx 
Protokoll 2016-06-07 - KU § 51 
Protokoll 2016-12-06 - KS § 186  
 
Beslutsmottagare 
ÖSK
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Medborgarförslag om ny fritidsgård   
Ett medborgarförslag om ny fritidsgård inkom 2016-04-20 och behandlades 
i kommunfullmäktige 2016-05-02. Utbildningsutskottet har gett skolchefen 
i uppdrag att genomföra en utredning om lokaler/mötesplats/fritidsgård för 
kommunens ungdomar. Då detta uppdrag väl överensstämmer med 
intentionen i medborgarförslaget ges skolchefen i uppdrag att utreda 
medborgarförslaget tillsammans med utredning om 
lokaler/mötesplats/fritidsgård för kommunens ungdomar. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2016-06-07, § 52 att ge skolchefen i 
uppdrag att utreda medborgarförslaget tillsammans med utredningen om 
lokaler/mötesplats/fritidsgård för kommunens ungdomar. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
I och med kommunstyrelsens beslut 2016-12-06, § 199, som innebär att en 
förprojektering av en om/tillbyggnad ska inledas för att få fram en bra 
fritidsgårdslösning, anses medborgarförslaget vara besvarat. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Inkommet medborgarförslag 
UU § 52, 2016-05-04. Utredning om lokaler, mötesplats, fritidsgård för 
kommunens ungdomar.pdf 
Protokoll 2016-06-07 - KU § 52 
Protokoll 2016-12-06 - KS § 200  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställarna 
Skolchefen 
Rektor 
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KF § 11     DNR: KU.2017.27  
 
 
 
Medborgarförslag angående Svenska Kraftnäts planerade byggnation 
av ny kraftledning    
Marianne Ek, Högsby, lämnar i ett medborgarförslag synpunkter på att 
Högsby kommun borde ta avstånd från den stora luftburna kraftledning 
som Svenska Kraftnäts planerar att bygga mellan Ekhyddan-Nybro-
Hemsjö.  
 
SPF Seniorerna har vänt sig emot detta att överhuvudtaget bygga. Ska det 
byggas ledningar ska de grävas ned i jorden.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
Högsby kommun har varit aktiva i denna fråga och belyser några av 
insatserna, bland annat: 

• Tillsammans med nio andra kommuner finansierat en 
samhällsekonomisk analys 

• Ej givit medgivande till byggandet 
• Ej givit medgivande till tillträde att undersöka kommunens mark för 

kraftledningsstolpar 
• Svarat nekande, i samråd med Mönsterås kommun, på de 

samrådshandlingar som skickats ut  
• Kommunstyrelsens ordförande och kommunfullmäktiges 

ordförande har deltagit på ett antal träffar med Svenska Kraftnät och 
framfört att Högsby kommun ställer sig negativ till att en 
luftledning går över kommunen 

• Kommunen kommer att vara representerad den 1 mars då 
Trafikverkets nya generaldirektör kommer till området 

• Riksdagsledamoten Anders Åkesson har i uppdrag att anordna en 
hearing i riksdagen och beroende på tidpunkt skall kommunen 
försöka delta 

• Högsby kommun tänker hålla trycket uppe i denna fråga! 
 
Kommunfullmäktiges ordförande frågar om kommunfullmäktige kan, i och 
med kommunstyrelsens ordförandes svar, anse medborgarförslaget besvarat 
eller om det ska till kommunstyrelsen för beredning först. 
Kommunfullmäktiges ordförande finner att fullmäktige vill att förslaget ska 
beredas av kommunstyrelsen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
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Beslutsmottagare 
KLU  
Frågeställaren 
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KF § 12     DNR: KU.2016.226  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående prioriteringsordning vid 
halkbekämpning   
Mikael Jonnerby (C) påpekade vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2016-12-02 att när det snöade första gången i november var området vid 
Mogården inte sandat och vänder sig därför till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbunds vice ordförande Anders Svensson (M) och frågar 
vilken prioriteringsordning gatorna och områdena har vid halkbekämpning. 
 
Vid dagens sammanträde besvarar Östra Smålands 
Kommunalteknikförbunds vice ordförande Anders Svensson (M) frågan 
enligt följande: "Mogården är tillsammans med några andra kommunala 
fastigheter och gator i Högsby tätort prioriterade enligt högsta klassen det 
vill säga, de ska snöröjas och halkbekämpas före andra fastigheter och 
gator när vissa kriterier uppfylls eller tidigare/senare om 
beredskapsansvarig gör en annan bedömning. 
  
Vid aktuellt tillfälle var området halkbekämpat enligt gällande rutiner. Det 
har heller inte inkommit några klagomål från verksamhetsutövaren och 
dennes förvaltare gällande aktuell tidpunkt. Då det inte framgår något 
datum eller tid för när frågeställaren uppmärksammat detta mer än första 
snöfallet i november kan något mer detaljerat svar inte ges. 
  
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) är tacksamma om 
politiker och kommuninvånare i första hand vänder sig till ÖSK:s 
felanmälan (öppen dygnet runt) när problem uppstår så att en ärlig chans 
ges att åtgärda problemen. Om det är den gång man vill använda ges ÖSK 
inte en ärlig chans att åtgärda de problem som uppstår direkt. 
  
Frågeställaren hade i aktuellt fall kunnat ringa ÖSK:s felanmälan  
(0495-24 18 50) och efter knappval fått tala direkt med den person som vid 
tillfället är beredskapsansvarig för vinterväghållningen. Då hade den 
personen kunnat svara direkt på varför det inte eventuellt var sandat och när 
det kommer bli det. 

  
Beslutsunderlag 
Protokoll 2016-12-02 - KF § 166 
Svar fr ÖSK.pdf  
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KF § 13     DNR: KU.2016.171  
 
 
 
Enkel fråga angående det nedbrunna huset på Järnvägsgatan i Högsby   
Åke Gustavsson (S) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar om inte kommunen kan köpa in tomten 
med den nedbrunna fastigheten på Järnvägsgatan i Högsby för att 
iordningsställa fastigheten? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) besvarar 
frågan vid nästa sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KSO 
KF 
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 21 (21) 
 
Kommunfullmäktige  2017-02-06  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 14     DNR: KU.2016.145  
 
 
 
Enkel fråga angående förlusttäckning för Emåbygdens Vind AB   
Leif Gustavsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar vilken insats som kommer läggas på  
Högsby kommun för att täcka Emåbygdens Vinds AB:s förlustresultat? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
förslag finns att Högsby kommun ska lägga 200 000 kronor i 
förlusttäckning/Aktieägartillskott till Emåbygdens Vind AB. 
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Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(S) Jonas Erlandsson   X             
(C) Stihna Johansson-
Evertsson  X             

(S) Jenny Joelsson  Lars Backlund X             

(SD) Leif Gustavsson   X             

(S) Carl-Axel Blom  X       

(C) Ingemar Svanström   X             

(M) Anders Svensson   X             

(KD) Lars Elmborg  Tom kl 21.00 och § 6 X             

(S) Sofie Gustafsson  Heléne Josefsson X             

(SD) Sune Olsson   -             

(C) Ewa Engdahl 
From kl 19.00-21.05, §§ 
5-7  X             

(S) Magnus Gabrielsson   X             

(S) Diana Bergeskans   X             

(C) Per Gröön  -               

(SD) Lennart Persson  X             

(S) Åke Gustavsson   X             

(M) Marcus Schön  X             

(KD) Heléne Danielsson   X             

(S) Ingrid Axelsson  Elisabeth Hultquist X             

(C) Mikael Jonnerby   X             
(MP) Gunilla Schollin-
Borg   X             

(SD) Philip Rosvall 
 Veronica Johansson tom 
kl 20.00 och § 4 X             

(S) Torbjörn Carlreus  -               

(S) Solweig Ekh   X             

(S) Ingbritt Loberg  X             
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Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(SD) Evert Andersson  X       

(C) Rosa Lopes   -             

(M) Carl-Wiktor Svensson   X             

(S) Kent-Sören Bergström   X             

(V) Agneta Öberg 
 Tommy Palmgren from 
kl 19.00 och § 5 X             

(KD) Tuva Bojstedt   X             

(S) Catarina Thunberg   X             

(C) Jens Gustafsson   X             

(SD) Somsouy Persson   -             

(C) Anders Ek  X       
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